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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2013. február 5. 19h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
 
Hermann Henrik Elnök  
Ónodi Tamás Elnökségi tag  
Fekete János Sportszakmai alelnök, 

gyorsasági alelnök 
 

Tarapcsák Péter Elnökségi tag, old timer 
szakágvezető 

 

Déczi Ferenc Elnökségi tag   
Zólyomi Andrea Főtitkár  
dr Némethi Zsolt Jogi tanácsadó  
Moór András Motocross megbízott 

szakágvezető 
 

Kondákor Tamás Média bizottság vezetője  
Molnár Péter Motocross szakági bizottság 

tagja 
 

Nagy Róbert Egyesületi vezető  
Bodányi Ákos Egyesületi vezető  
Kuncz Richárd Egyesületi vezető  
Wodicska Zoltán Egyesületi vezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi vezető  
Kócsó Antal   
 
Hermann Henrik elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 5 jelenlévő 
taggal határozatképes.  
 
1//E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek 
Zólyomi Andreát, jegyzőkönyv hitelesítőknek Tarapcsák Pétert és Déczi Ferencet nevezi 
ki. 
 
A napirendi pontok: 
 

1. Tagfelvétel 
2. Hozzájárulás külföldön történő licencváltáshoz 
3. 2013. évi díjtáblázat, biztosítás 
4. 2013. évi versenynaptárak 
5. 2013. évi alapkiírások 
6. 2012. évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámoló 
7. 2012. évi mérleg és éves beszámoló  
8. 2012. évi közhasznúsági jelentés 
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9. 2013. évi pénzügyi terv 
10. 2013. évi szakmai terv 
11. Alapszabály módosítás 
12. Általános Sportszabályzat módosítás 
13. Egyebek  

 
Hermann Henrik: egy elnökségi tag jelezte távolmaradását, egy elnökségi tag pedig itt volt, de 
távozott. Az egyik napirendi pont okafogyottá vált, ezen még dolgozni kell (sportszabályzat 
módosítás). 
 
1. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
Amíg a szövetség jogi képviselője megvizsgálja a beérkezett kérelmeket, az elnökség folytatja 
az ülést a soron következő napirendi pontokkal. 
 
 
2. napirendi pont: Hozzájárulás külföldön történő licencváltáshoz 
 
Zólyomi Andrea: Hamar László Romániában váltana enduro licencet, Hugyecz Erik 
motocross licencet váltana Belgiumban és Bíró Attila Németországban szeretne salak licencet 
váltani. Az érintett szakágaknak nincs kifogásuk. 
 
2/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Hamar László 2013-ban Romániában váltson enduro versenyzői licencet. 
 
3/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Hugyecz Erik 2013-ban Belgiumban váltson motocross versenyzői licencet. 
 
4/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Bíró Attila 2013-ban Németországban váltson salak versenyzői licencet. 
 
 
3. napirendi pont: 2013. évi díjtáblázat, biztosítás 
 
Hermann Henrik: az a személy, aki a trial újraszervezésével október óta volt megbízva, ma itt 
volt, de az ülés előtt távozott. December végén volt egy tiltott trial verseny, ahol ez a személy 
is jelen volt. Elmondása szerint majd csak a közgyűlés után lesz hajlandó foglalkozni a 
szakággal, ami viszont már késő. Javasolja kivenni a díjtáblázatból a trialra vonatkozó 
összegeket, amit később természetesen pótolni lehet, ha van már konkrétum. 
Javasolja a díjtáblázat és a biztosítás elfogadását. 
 
5/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2013. évi 
díjtáblázatot, valamint a 2013. évi biztosítási díjakat és szolgáltatásokat. 
 
 
1. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
dr. Némethi Zsolt: három gazdasági társaság és egy egyesület adott be kérelmet. Az 
egyesületet január 1-i hatállyal egyébként korábban már törölte a szövetség a tagjai közül. A 
három gazdasági társaság kérelme rendben van, viszont az egyesület nem adott be 
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adóigazolást. Kérelmet is csatolt, melyben kéri a feltételes tagfelvételt, és ígéri, hogy néhány 
napon belül pótolja a hiányzó igazolást.  
A feltételeknek a tagfelvételről szóló döntéskor kell megfelelni. Feltételes tagfelvételre soha 
nem volt példa. Nem javasolja a tagfelvételt. 
 
6/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Horváth 
MX Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
7/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a K2 
MotoRacing Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
8/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az AS-Rally 
Europe Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
Az Elnökség a Bölcs Vaddisznók Salakmotorsport Egyesületet hiánypótlásra szólítja fel. 
 
 
4. napirendi pont: 2013. évi versenynaptárak 
 
Zólyomi Andrea: dragbike, gyorsasági és old timer versenynaptár még nincs, de itt van az 
enduro, a motocross, a salak, a stunt riding és a supermoto. 
 
Déczi Ferenc: a cross naptárban már van egy változás: árpilis 7. Bugyi, UMX2 OB és április 
21. Hódmezővásárhely MX1-MX2 OB elvileg cserélődnek, addig ezek „tba” megjelöléssel 
szerepeljenek. 
 
9/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a stunt riding, 
az enduro, a motocross, a supermoto és a salak szakág 2013. évi versenynaptárát. 
 
 
5. napirendi pont: 2013. évi alapkiírások 
 
Zólyomi Andrea: a tereprally, a dragbike és a pitbike alapkiírása még nem érkezett meg, de a 
többi itt van. 
 
Nádasdi János: egy kapott alapkiírásban talált egy hibát. A többi alapkiírást ki nézi meg, ki 
ellenőrzi? 
 
Hermann Henrik: a leadott alapkiírásokat többen is átnézték. Ha valaki segítene ebben, 
köszönettel veszi. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: az ülés 12. napirendi pontja a sportszabályzat módosítás. Ha ezt 
módosítjuk, az az alapkiírásokra is hatással lesz. 
 
Hermann Henrik: a módosítás 99%-ban formai változtatás. A szabályozás szakágakra lesz 
lebontva. A magyar motoros szabályrendszer (MMR) minden szabályt tartalmazni fog. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: mi van a hibákkal, amik a tavalyi év során felmerültek? A 
jóváhagyás nélkül feltett szabályzatokkal mi lesz? 
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Hermann Henrik: a szakágakat biztosítani kell a működés érdekében. A szabályrendszer 
rendszerezése ezeket a kérdéseket meg fogja oldani. Utána fog nézni, hogy milyen 
sportszabályzat felvetések voltak. Köszöni az észrevételt. Ha van olyan probléma, amit 
orvosolni kell, azt köszönettel elfogadja. 
 
10/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az enduro, 
endurocross, extrém enduro, motocross, gyorsasági OB, gyorsasági utánpótlás OB, salak 
OB, stunt riding OB, supermoto, superquad és super robogó OB és old timer 
kupasorozat alapkiírásait. 
 
 
6. napirendi pont: 2012. évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámoló 
7. napirendi pont: 2012. évi mérleg és éves beszámoló  
8. napirendi pont: 2012. évi közhasznúsági jelentés 
9. napirendi pont: 2013. évi pénzügyi terv 
 
Hermann Henrik: a Felügyelő Bizottság beszámolója még nem készült el. 
 
Nádasdi János: a feltett kérdésekre köszönik a választ. Ami meglepő volt, hogy a gazdasági 
alelnök munkájával nem találkoztak sehol, de nélküle is teljes körű adatokat kaptak. 
 
Hermann Henrik: a gazdasági alelnök december környékén leírta, hogy nem kíván az 
elnökség munkájában részt venni. Ezután a sportszakmában kezdett el tevékenykedni a trial és 
az MX vb megrendezésének területén. Saját érdekkörébe tartozó dolgokkal foglalkozott. 
Semmiben nem volt eltiltva. 
Mindenki minden anyagot megkapott, javasolja a pénzügyi dokumentumok elfogadását. 
 
11/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2012. évi 
pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámolót. 
 
12/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2012. évi 
mérleget és éves beszámolót. 
 
13/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2012. évi 
közhasznúsági jelentést. 
 
14/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2013. évi 
pénzügyi tervet. 
 
Hermann Henrik: a pénzügyi terv összeállításánál nehézségek akadtak. Semmilyen rálátás 
nincs a holnapra. A tervezés sokkal bizonytalanabb, mint pár éve. A szakágak számára 
motiváló tételek kerültek bele. Továbbra is várja a szakágaktól a költségvetést. 
 
 
10. napirendi pont: 2013. évi szakmai terv 
 
Hermann Henrik: júniusig a MOB-nak le kell adni egy részletesebb szakmai tervet. Ebben a 
tervben minden fontos téma benne van, amit az Alapszabály előír és van pár plusz gondolat is. 
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15/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2013. évi 
szakmai tervet. 
 
Hermann Henrik: a szakágvezetői és kollégiumi sportszakmai beszámolók alapján készült egy 
adminisztrációs beszámoló, egy fedőlap.  
 
16/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 
sportszakmai beszámolók fedőlapját. 
 
 
11. napirendi pont: Alapszabály módosítás 
 
Hermann Henrik: az elnökség megkapta a javaslatot. Kiemelve megemlít néhány módosítást: 

- az UEM helyett FIM Europe megnevezés 
- a határozatképtelenség miatt elhalasztott közgyűlés 15 percen belül válik 

határozatképessé 
- a versenyrendszerben való részvétel a tervezet szerint a legkorábban rendezett 

versenyen való elindulást jelenti, de ez a rész marad a régi 
- a tagok kötelezettsége: tagdíj és vállalt feladatok befizetése 
- az elnökség helyett Elnöki Tanács lesz az elnevezés 
- a turisztika is bekerült a versenyrendszerbe, bár még nem lesz önálló szakág 
- emlékeztetők készítése minden elnöki tanács, SST, szakági tanács ülésen kötelező 

 
17/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az 
Alapszabály módosítási javaslatokat. 
 
 
13. napirendi pont: Egyebek 
 
Hermann Henrik: a trial szakágban történt egyeztetés október végén indult el a gazdasági 
alelnök részéről. Írásos anyag nem készült. A holnapi nappal felvenné a kapcsolatot a 
versenyzőkkel. A fő probléma az, hogy 3-4 hangadó van, akik nem működnek együtt. A 19-i 
elnökségi ülésen szeretne már döntést hozni. 
 
Fekete János: a március 3-i motorkiállításon a MAMS megjelenhetne egyben. Kedvezményes 
helyet tudna intézni, ahol az összes szakágnak lenne helye. 
 
Kondákor Tamás: ezeket a lehetőségeket nem kell lesöpörni. Saját magunk érdekében meg 
kell jelenni. Nem kel feltétlenül motort kiállítani, lehet fénykép, poszter. 
 
Hermann Henrik: Fekete János és Kondákor Tamás február 19-ig érdeklődje meg a 
lehetőségeket. 
 
Hermann Henrik: az eddigi biztonságtechnikai munkacsoport már nem működik. Javasolja 
egy biztonságtechnikai bizottság létrehozását, amelynek vezetője fogná össze a rendszert, 
tartaná a kapcsolatot a szakágakkal. A bizottság adná ki többek között a pályalicenceket. 
Vezetőnek javasolja Sutus-Juhász Tímeát. 
 
18/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással Sutus-Juhász Tímeát 
nevezi ki a biztonságtechnikai bizottság vezetőjének. 
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Ónodi Tamás: kéri, hogy az elnökség fogadja el a supermoto szakági bizottság névsorát. 
 
19/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a supermoto 
szakági bizottság névsorát: Ónodi Tamás, Kuncz Richárd, Varga Norbert, Kecskeméti 
Márk, Pribula Adrián, Vadovics Gábor, Gomba Dániel. 
 
Fekete János: módosul a gyorsasági bizottság névsora, Nagy Attila helyére Győrffy Álmos 
kerül be. 
 
20/E/2013.02.05 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a gyorsasági 
szakági bizottság összetételét: Nagy Attila helyére Győrffy Álmos kerül. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: az előző ülés egyik határozatával van problémája. A Magyar 
Antidopping Csoport felszólítására a MAMS doppingbizottsági elnököt és dopping 
fellebbviteli bizottsági elnököt nevezett ki. Véleménye szerint a határozat hiányos. 
 
dr. Némethi Zsolt: változott a kormányrendelet. A doppingügyeket a kormány nem bízza  
szövetségekre. Első- és másodfokon doppingbizottságok hoznak döntést. A szövetség ezeknek 
az elnökét jelölheti, a második tagot a Magyar Antidopping Csoport, a harmadikat pedig a 
Magyar Olimpiai Bizottság. Az említett határozat megfelel a Magyar Antidopping Csoport 
kérelmének és az irányadó jogszabályoknak. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: a gyorsasági szakág díjtáblázatának egyik tételével kapcsolatban 
van kérdése. Mit jelent a 0,04 - 10%/nap, mint bejelentési díj? 
 
Fekete János: a díjtáblázat alá fel fog kerülni ezen díjtétel definíciója. A díj az adott pálya év 
elején közzétett bérleti díján alapul. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: szóvá teszi, hogy nincs összehívva országos szakosztályvezetői 
értekezlet. A szakági bizottság háromnaponta változik, a tagok alkalmatlanok a feladatokra. 
Így nem lehet szakágat vezetni. A szakágvezetőnek döntési jogköre nincs. Néhány ember 
hátrányos helyzetbe van hozva. Jegyzőkönyv nem készül az értekezletekről. Folyamatos 
hazugságokkal találja magát szemben. 
 
Hermann Henrik: érzékelhető feszültség van közte és a szakágvezető között. Fekete János 
komoly energiákat fektet bele a vezetésbe. Lehet, hogy nem szimpatikus minden 
megmozdulása. Lehetőség szerint mindenkit bele kell vonni a döntéshozatalba. János a 
szakágvezető, ő és a szakági tanács dönt el bizonyos dolgokat. Vagy le kell ülni vele és 
együttdolgozni, vagy le kell váltani. Ebben az esetben több az indulat, amit csak ők ketten 
tudnak lekezelni. 
 
Nádasdi János: mint a Felügyelő Bizottság képviselője, szeretné felhívni a figyelmet az 
SZMSZ-re. Ezt is aktualizálni és harmonizálni kell az Alapszabállyal és a sportszabályzattal. 
 
Hermann Henrik: a közgyűlés az Alapszabályról dönt, a tagok fogadják el az alap 
irányelveket. Utána lehet a többi szabályzatot elkészíteni. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: a licenckiváltási határidőt a szövetség tolja ki, mert csak most 
lett meg a díjtáblázat. Az elnökség megtehette volna, hogy január 1-én hirdeti ki a díjakat. 
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Hermann Henrik: a 19-i elnökségi ülésen eldöntjük, hogy mi legyen. 
 
További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
Budapest, 2013. február 13. 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  

_____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Tarapcsák Péter                                 Déczi Ferenc 


